

عرض فارفيتش (يسري العرض حتى 31 ديسمبر 2024)  
FARFETCH Offer (Valid until 31 December 2024)

Terms and conditions:	الشروط والأحكام:
<p><b>Offer:</b> Exclusive discounts on the biggest brands at farfetch.com</p> <p><b>Terms and conditions:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Offer is applicable on DIB Credit Cards.</li> <li>To redeem the offer, visit FARFETCH and enter the offer code <b>ME24VISA</b> at checkout.</li> <li>Offer can be redeemed once per user.</li> <li>This offer is only available on selected brands.</li> <li>This offer is valid on full-price items only.</li> <li>The level of discount applied is determined by the total value of eligible items as follows: AED50 off AED1000, AED200 off AED2000, AED500 off AED3500.</li> <li>To redeem the offer, visit FARFETCH and enter the offer code at checkout.</li> <li>Offer cannot be used in conjunction with other promotional programs, offers, discount cards, vouchers or VIP privileges, unless otherwise stated.</li> <li>The offer is non-exchangeable, non-transferable and no cash alternative is offered.</li> <li>Partner and DIB Terms and Conditions Apply.</li> </ul>	<p><b>العرض:</b> خصومات حصرية على أكبر العلامات التجارية في موقع Farfetch.com</p> <p><b>الشروط والأحكام:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>يسري العرض عند الدفع ببطاقات بنك دبي الإسلامي الائتمانية.</li> <li>لاسترداد قيمة العرض، تفضل بزيارة فارفيتش "FARFETCH" وأدخل رمز العرض <b>ME24VISA</b> عند الدفع.</li> <li>يمكن استرداد قيمة العرض مرة واحدة لكل مستخدم.</li> <li>هذا العرض متاح فقط على علامات تجارية مختارة.</li> <li>يسري هذا العرض على المنتجات كاملة السعر فقط.</li> <li>يتم تحديد مقدار الخصم المطبق حسب القيمة الإجمالية للمنتجات المؤهلة على النحو التالي: خصم بقيمة 50 درهم على 1000 درهم، خصم بقيمة 200 درهم على 2000 درهم، خصم بقيمة 500 درهم على 3500 درهم.</li> <li>للاستفادة من العرض، تفضل بزيارة فارفيتش "FARFETCH" وأدخل رمز العرض عند الدفع.</li> <li>لا يمكن الاستفادة من العرض بالترافق مع غيره من البرامج الترويجية أو العروض أو بطاقات الخصم أو القسائم أو امتيازات كبار الشخصيات، ما لم يذكر خلاف ذلك.</li> <li>العرض غير قابل للاستبدال وغير قابل للتحويل ولا يوجد بديل نقدي.</li> <li>تطبق شروط وأحكام الشريك وبنك دبي الإسلامي.</li> </ul>

- DIB Credit Cards Terms and Conditions Apply.  
[Click here](#)
- Offer is valid until 31<sup>st</sup> December 2024.

- تطبق شروط وأحكام بطاقات بنك دبي الإسلامي الائتمانية.  
[اضغط هنا](#)
- يسري العرض حتى 31 ديسمبر 2024.